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Referat til bestyrelsesmøde. 

Mandag, den 23. januar 2023, kl. 19:00. 

Mødested: HSC´s klubhus, Sydhavnsvej 1 F. 

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO) afbud, Lars Stryhn Poulsen 

(LSP), Hanne Stange (HS), Heinrich Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG), Christian La-

geri-Schmidt (CLS), Jannie Kylling (JAKY) og Svend Nielsen (SN). 

1. Tilføjelser til dagsordenen.  

                              - IAB.                         

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 

• Underskrivelse af referater. 
 

3. Meddelelser fra formanden. 

• Siden sidst. 

- Der er søgt byggetilladelse til den nye kran midt december 2022 

ved kommunen, der har været lidt uenighed fra kommunens 
side hvem der skulle give den endelige godkendelse. CM reg-
ner med tilladelsen ultimo februar.  

- Vi har krantilbud på plads, mangler dog endelig pris på funda-
mentet.  

- Der var enighed om i bestyrelsen at prisliste fra LP Yacht og til-

meldingssedler af stativer bliver sendt pr. mail til alle medlem-
mer. 

- Beskrivelsen af bestyrelsens arbejde vil blive justeret hurtigst 
muligt. 

 

4. Næstformanden. 
- IAB 

 
5. Kasserer. 

-   Kontingentopkrævningerne for 2023 er sendt ud til alle  

    Medlemmer. 
  

6. Sekretær 

- IAB 
 

7. Medlemsforhold 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg. 

                            • Orientering og drøftelse om Forår på havnen. 
- Forår på havnen: 
- En kulturfestival der igangsættes af Haderslev Kunstforening, 

Kunsthuset og Haderslev Kunstskole og afvikles i sidste week-

end i april. Flere aktører er inviteret til at være med, heriblandt 
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HSC, Streetdome, Saltlageret, beboerne på havnefronten, Træ-
skibet Jensine og flere danseaktører. 

- Første møde med brainstorm er afviklet, og opgaven er nu at gå 
tilbage og finde ud af hvad vi vil byde ind med. Fx. 

- - forskellige bådtyper, hvor der kan afholdes “åben båd” 

- - “taxa-sejlads” fra Nordkaj til Sydkaj 
- - kapsejlads 
- - boder på Sydkajen 

- - aftensejlads med lys i sejl og master 
- Bestyrelsen bakkede op om aktiviteterne og ser det som god re-

klame for klubben. 

- Desværre er klubhuset udlejet, men bestyrelsen foreslår det 
store telt slået op på plænen foran Sushi restauranten. Samtidig 
skal vi have sikkerheden med i tankerne, da det er en af week-

enderne, hvor der isættes både.  
- JAKY arbejder videre med idéerne, og deltager på næste møde 

med øvrige aktører. 

 

                            • Orientering om fondsansøgninger til TRYG og Nordea.  
- TRYG Fonden har bevilget midler til Førstehjælpskurset, der 

blev afviklet på Søsportscentret. Kurset har dermed været ud-
giftsneutralt for klubben. 

- Idrætssamvirkets Udviklings-og Materialepulje har bevilget 
midler til HSC’s ungdomsafdeling på 10.000,- til indkøb af ud-
styr, som kan lånes ud til de unge medlemmer, der gerne vil 

prøve sejlads af som sportsgren. Fx. Våddragter, neoprenstøv-
ler m.m. 

- Nordeafonden er ansøgt om midler til indkøb af udstyr til jol-

lerne, som fx. Sejl, jollevogne m.m.  Vi har desværre modtaget 
afslag med begrundelse i at vores vedtægter ikke lever op til 
Nordea fondens krav om almennyttighed. CM og JAKY kontak-

ter Nordea fonden, for nærmere forståelse af afslaget og arbej-
der videre med nye ansøgninger.  
 

                            • Orientering om vintersæson. 
- Denne vintersæson har ungdomsmedlemmerne kun mødtes 

hver 14 dag. Det er ok og bevarer stadig det sociale blandt de 

unge mennesker. 
  

                            • Orientering om planlægning af forårssæsonen. 
- Til kommende sejlsæson har ungdomsudvalget forsøgt at få en-

gageret forældrene ved at lave en træner- og hjælperliste, så 
forældrene ikke behøver være til træning hver tirsdag og tors-
dag. Der mangler fortsat en del hjælpere for at både tirsdags- 

og torsdagstræningerne kan blive en realitet. Konsekvensen 
kan blive at aflyse enkelte træninger.  

 

9.  Broudvalg. 
- Forslag om mere reklame for HSC, på Facebook eller Forår på           

havnen.  

- Heinrich og Kalle har afsluttet broforlængelse af A bro 
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- Ny broformand på C og D broen er Ole Bechlund. 
  

10. Pladsudvalg. 
- HJ laver søsætningsplan og indkalder til kranmøde. 
- HJ informerer om at der skal nye pæle for enden af A-broen.                               

    
11. Sejludvalg. 

                            • Aktiviteter 2023. 
- Cykeltur d. 25. marts. Hvor turen går hen, er endnu ikke plan-

lagt. 

- Vinsmagning februar, dato ikke fastsat. 
 
12. Klubhusudvalg. 

-    Rengøringsplanen følges fra de forgangne år. I højsæsonen  

     gøres toiletter og badefaciliteter rent 2 gange dagligt. 

- Der skal hænges en rengøringstavle op i kabyssen, så der kan 

krydses af hvornår der er blevet gjort rent. 

- Rigtig flot opbakning til rengøring af klubhuset. 

- 24. febr. eisbein- og wienerschitzelspisning. Spisningen er kun 

for mandlige HSC-medlemmer. 

 

13. Eventuelt. 

 

Næste møder: mandag d. 27.02.2023 kl.19.00 

                                       mandag d. 27.03.2023 kl.18.00 

                                       mandag d. 24.04.2023 kl.19.00 

                                       mandag d. 22.05.2023 kl.19.00 

                                       mandag d. 26.06.2023 kl.18.00 

       

Jels d. 26. januar 2023. 

Med venlig hilsen 

Hanne Stange Clausen 

Sekretær HSC. 


